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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére
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Írásbeli kérdé s
Helyben,

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekrő l szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok benyújtani a Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014 . (VI. 6 . )
Korm. rendelet 79 .* 1 . pontja szerinti feladatkörében eljáró Trócsányi László Igazságügyi
Minisztériumot vezető miniszterhez ,

„Mennyien igényelték 2017. augusztusáig a magáncsőd intézményét?”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Korábbi válasza alapjából tudható, hogy az adósságrendezési nyilvántartás adatai szerin t
2017. január 27-éig 659 eljárást kezdeményeztek a természetes személye k
adósságrendezésérő l szóló 2015 . évi CV. törvény alapján .
Válaszában azt is leírta, hogy az eljárást kezdeményez ők száma folyamatosan nő , valamint
hogy az eljárások bíróságon kívüli szakasszal indulnak és csak azt követ ően kerülnek át
bírósági szakaszba, ahol a bíróság dönt arról, hogy az adós megfelel-e a törvény i
feltételeknek .
Mindezek miatt kérdezem :

• Mennyien kezdeményezték 2017. július 31-ig a családi csődvédelemről szóló
eljárást?

• Ezek közül mennyi jutott el a bírósági szakaszba ?
• Az adósok közül hányan nem feleltek meg a törvényi feltételeknek, ezekne k

jellemző en mi volt az oka?
• A befogadott kérelmek közül mennyiből lett tényleges magáncsőd-eljárás?
• Mennyi adós állapodott meg a hitelezőkkel a bírósági eljáráson kívül?
• Mennyien igényeltek illetve kaptak a központi költségvetésből törlesztési

támogatást a lakhatására szolgáló ingatlannal összefügg ő hiteljogviszonnyal
vagy pénzügyi lízingszerz ődéssel összefüggő kötelezettségei teljesítéséhez ?

• Átlagosan mekkora összegű és általában milyen jelleg ű adósságok kapcsán
kezdeményezték az eljárásokat?



• A mai napig mennyit költöttek összesen a rendszer működésére és annak

kommunikációjára ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. augusztus 11 .

né Borbély Ildikó
gyűlési képviselő

(MSZP)
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